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The Third Meeting of Directors of the Network of Aquaculture Centres in Central-
Eastern Europe (NACEE) took place in Dubrovnik, Croatia, from 28 to 30 September 
2006. The Meeting was hosted by the University of Dubrovnik, and  was attended by 

50 participants representing 36 institutions from 15 countries, and by representatives 
of EUROFISH and FAO. NACEE increased its membership to 38 institutions from 
15 countries. Both the Progress Report and Financial Report were discussed and 

adopted by the Directors. All four NACEE Working Group reports were accepted.  An 
extensive discussion took place on issues of networking and information exchange. 
Reference was made to a proposal for a project on “Study of the current status and 
development of the strategy of aquaculture development in countries of Central and 

Eastern Europe for the period up to 2020–2030”. Signing of a Memorandum of 
Understanding on establishing a joint NACEE Master Programme in Aquaculture by 
NACEE member educational institutions was stressed as a particular result of the 

Meeting. The NACEE Meeting participants welcomed the generous offer by the 
“Dunarea de Jos” University and the Institute for Research and Development of 
Aquatic Ecology, Fisheries and Aquaculture to host the next Meeting of NACEE 

Directors. The Meeting agreed on the following dates and venue of the Fourth NACEE 
Directors’ Meeting: 27–29 September 2007, Galati, Romania. 

 

 

 

Третьего совещание директоров Сети центров по аквакультуре в Центрально-
Восточной Европе (NACEE) было проведено в Дубровнике (Хорватия), c 28 по 

30 сентября 2006 г. Принимающей стороной выступал Дубровникский 
университет. На Совещании присутствовало 50 участника, представляющих 

36 организации из 15 стран, и представители EUROFISH и ФАО. Членство NACEE 
увеличилось до 38 институтов из 15 стран. И отчёт о прогрессе и финансовый 
отчёт были обсуждены и приняты директорами институтов NACEE. Все четыре 
отчёта Рабочих групп NACEE были одобрены. Вопросы работы в сети и обмена 

информацией получили широкое обсуждение. Особо было обсуждено 
предложение по проекту “зучение текущего состояния и разработка стратегии 
развития аквакультуры в странах Центрально-Восточной Европы на период 

2020–2030 годов”. Особым результатом Совещания можно считать подписание 
образовательными учреждениями-членами NACEE Меморандума о 

взаимопонимании по созданию совместной Магистровой программы NACEE в 
аквакультуре. Участники Совещания NACEE приветствовали щедрое 

предложение университета “Дунареа де Жос” и НИИ водной экологии, рыбного 
хозяйства и аквакультуры принять у себя следующее Совещание директоров 

NACEE. Было принято решение о дате и месте Четвертого совещания директоров 
NACEE: 27–29 сентября 2007, Галац, Румыния. 


